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Skrivelse angående Föreningens Hus i Husby 
 
Husby har ett rikt föreningsliv. För att ge dem bättre förutsättningar för sin 
verksamhet vill vi att man satsar på att bygga upp ett Föreningens Hus i 
Husby i Husby Träff. Idag är det svårt för föreningarna att finna lokaler för 
sina möten och de har också ofta svårt att få sin ekonomi att räcka till.  
 
I en långsiktig vision för Järva borde Stockholm satsa på att skapa en 
mötesplats för föreningarna också i Husby. Upprustning och eventuell 
ombyggnad av lokalerna skulle kunna finansieras genom Järvalyftet.  
 
Under många år har Husby genom stadens beslut förlorat mycket 
verksamhet. Som en kompensation för detta bör staden finansiera delar av 
verksamheten så att föreningar till en billig penning kan hyra lokaler för sina 
möten. Den caféverksamhet som finns idag ska självklart vara kvar och den 
bör också vara öppen för boende och andra i Husby. De kan då komma till 
Föreningens Hus och ta sig en kopp kaffe och se sig omkring på föreningarnas 
anslagstavlor om vad som är aktuellt i det egna bostadsområdet. 
 
Vi vill därför uppdra åt förvaltningen att återkomma till nämnden med svar 
på ovanstående resonemang, efter att man i något forum haft en dialog med 
olika föreningar i Husby för att få fram idéer om hur ett föreningens hus 
skulle kunna utformas och vilka behov man upplever att man har. Man 
behöver också se över möjligheter till användning av lokalerna på dagtid och 
vad som skulle behövas i den stora hörsalen för att kunna hyra ut den även 
till kommersiella intressen.  
 


